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 23-41 מספר  מזכירות רחבהפרוטוקול 

   19/7/23 מועד:  

 18:00בשעה   הישיבה נפתחה

 12 : חברי המזכירות הרחבהמספר  

 מאירי  לביא   שולה טל   שחר גורן,אלון רב טל ,   שמואליק שריקי, יואב להב,  , ארטל ויסמן , מאיה נוכחים:  

 שירי פירדמן, אלדד סברנסקי,   , טלי דגני,, מירי דגןנוהר רבטל,   חסרים: 

 אלה רונן  מוזמנים קבועים: 

 קרקעות   -  ו.תכנון עמית קרונר   -יעל פרי )מערערת( יואב ארטלמשתתפים נוספים : 

 : סדר היום

 13אישור פרוטוקול ישיבה מספר  .1
ערעור דיירי השביעיה על החלטת ועדת תכנון לבצע מעבר בין בתים גם לרכבי גולף )חומר   .2

 מצורף( 
אישור קבלה לחברות של מי שהשלים תהליכיו )איל פרי ועופרה שוורץ( כולל דו"ח   .3

 תמסור אלה.  –התקדמות איחוד סטטוסים 
 שחר גורן   –דו"ח התקדמות בית תרבות  .4
 שונות. )יתכן שיעלו בשיח החברים ביום ראשון( התייחסויות שנידרש לתת עליהן את הדעת  .5
 

 החלטות: 

 מאושר  13פרוטוקול  .1

בתחילת הדיון הובהר שתפקיד המזכירות לקבל החלטה עקרונית כן או לא מעבר רכבי   .2

 . גולף בדרך המדוברת 

יואב ארטל הציג את השתלשלות הדיונים בועדת תכנון ובמזכירות ואת ההצעה  

המתוקנת שאושרה בועדת תכנון ובתוכה ההחלטה של הועדה שהדרך תאפשר מעבר  

 רכבי גולף. 

הסבירה את מהות ההתנגדות להצעת ועדת תכנון ובמרכזה החשש לבטיחות   –יעל פרי 

 ובטחון דיירי השכונה ממתן אפשרות מעבר לרכבי גולף בדך המתוכננת. 

 החלטה: 

המזכירות מאמצת פה אחד את החלטת ועדת תכנון ובתנאי שלפני ביצוע יתקבלו כל   •

היתרים הנדרשים לביצועה. המזכירות מבקשת מועדת תכנון לייצר על המדרכה  ה

להאטת נסיעת   המתוכננת אמצעים שימנעו נסיעת רכבי גולף עליה וכן אמצעים 

 קלאבארים בדרך המאושרת לצורך זה. 

המזכירות קוראת להנהלת קהילה ולועדת תכנון להיכנס לתכנון נסיעה בטוחה של   •

 רכבי גולף בקבוץ בדגש על הסדרי נסיעה בקרבת מבני יחנוך ומבני ציבור אחרים. 



איל פרי ועפרה שוורץ אושרו פה אחד לקבלה לחברות, אלה מסרה דו"ח על התקדמות   .3

הקבלה לחברות מלאה, המצב בהחלט מעודד, רבים מתעכבים עקב האיטיות בתהליך  

 הבדיקה הכלכלית )פנסיה וביטוחים העיקר( 

הוא   מועד סיום העבודות החזוי כרגע   –שחר מסר דו"ח התקדמות בנושא בית תרבות  .4

, יש עמידה בתקציב המאושר למרות יציאת התיירות ממחוייבותה לשלם עבור  24ינואר 

השימוש במועדון לחבר. יש צורך בבחירת צוות שיגבש את הקצאת ואופן השימוש בחדרי  

 התמך. תודות לשחר וספי על העבודה המצויינת בפיקוח על הפרוייקט וקידומו. 

בסך הכל מתנהל היטב, עלו   –התנהלות מתווה משרד המשפטים   נמסר דיווח על אופן .5

שאלות בקשר להתנהלות אורחי התיירות לאור המתווה ונמסר שנקבעו שתי פגישות עם 

 הנהלת התיירות לצורך ליבון נושאים אלה. 
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